



STYRELSE

Närvarande	Elinore Selldén (ES), ordförande Urban Larsson (UL), vice ordf. Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare Susanne Jonsson (SJ), kassör Annika Wickström (AW) Annsofi Wikström (AsW)
	David Floberg (DF), Rallykommittén Anna Ekehov (AE), valberedningen
Frånvarande	Sven-Olov Borg (S-OB)

- § 1 **Mötets öppnande**
- § 2 **Förslag till dagordning**
- § 3 **Föregående protokoll**
- § 4 **Kvarstående/pågående arbeten**
- § 5 **Ekonomisk redogörelse**
- § 6 **Inkommen post**
- § 7 **Rapporter och uppkomna frågor**
- § 8 **Miljö**
- § 9 **Framkommande**
- § 10 **Nästa möte**
- § 11 **Mötets avslutande**

§ 1. **Mötets öppnande**

Ordföranden hälsar alla välkomna till dagens möte och förklarar detsamma öppnat.

§ 2. **Förslag till dagordning**

Den föreslagna dagordningen godkändes.

§ 3. **Föregående protokoll**

Protokoll 17-18 godkänns och läggs till handlingarna
Protokoll 1-19 godkänns och läggs till handlingarna.

Kursen i Rallycross/backe ställdes in pga. för få anmälda.
Miljöforumet i SBF:s regi – tyvärr kunde ingen från NNBF delta.

§ 4. **Kvarstående / pågående arbeten**

Att göra listan gås igenom och punkter prickas av.

§ 5. **Ekonomisk redogörelse**

Susanne ska träffa tidigare kassören Åke för att få ekonomin överlämnad.
Åke har lovat att bistå med ekonomin fram till dess att Susanne har bankbehörighet för NNBF.

§ 6. **Inkommen post**

Inbjudan till extra årsstämma Gävleborgs idrottsförbund. UL åker på denna.

§ 7. **Rapporter och uppkomna frågor**

a) Rapporter från SGA och rådgivare.

Rally - DF

Tre inställda FM-deltävlingar i rad. Nu försöker man hitta sommartävlingar

b) Beslut från minnesanteckningar telefonmöte.

Arbetsbeskrivning för folkracekommittén klar.

Avtackning av Eva genomfördes av ES på Ludvika MS årsmöte och Åke avtackades i hemmet av ES.

c) Årsmötesprotokoll till idrottsdistrikten Dalarna/Gästrikland.

Underskrivet årsmötesprotokoll kommer att skickas till idrottsförbunden i Dalarna och Gävleborg av ÅM.

d) DOG-gruppen

ES redogör för senaste DOG-mötet.

e) Folkracekommittén.

Arbetsbeskrivning för folkracekommittén godkännes efter tillägg att man ska sträva efter att en ungdom skall ingå i gruppen.

ES skall prata med SGA om att inkomma med namn på ytterligare medlemmar i kommittén.

f) Arbetsbeskrivning generell.

Ska uppdateras framöver.

g) Arbetsdag med "föreningsteknik".

ES, SJ och revisor Barbro kommer att träffa representant från SISU måndag den 18/3. ES återkommer med info efter denna träff.

h) VIP-kort.

VIP-kortslistan kollas igenom och kompletteras. AW får uppdraget att kolla med SBF hur många VIP-kort distriktet har.

i) Profilkläder.

Beslut taget för länge sedan om att NNBF betalar halva kostnaden för en jacka till alla med uppdrag i NNBF samt bekostar hela tröjkostnaden för styrelsemedlemmar. Priser på jackor ska kollas upp.

BESLUT: NNBF står för hela kostnaden för en soft-shelljacka till styrelsen. SGA och övriga förtroendevalda betalar fortsatt halva priset. Alla beställer själva sin jacka.

j) Idre/Ungdomsprojekten, AW.

Ungdom – jobbar på att ungdomarna ska stå på egna ben. AW arbetar med att ta fram en arbetsbeskrivning för ungdomsgruppen.
Idre – Ungdomarna är på gång att ta folkracelicens.

k) Förbundets årsmöte, ombud och anmälan.

SBF:s årsmöte äger rum helgen 6-7 april. NNBF har 4 ombud (ES, AsW, SJ samt ÅM (S-OB kunde inte åka) ombud, men hela styrelsen kommer att vara med.

l) SGA Radiostyrd bilsport.

Tilltänkt SGA har tackat nej. Tidigare SGA Ulf Törnros skall tillfrågas om han kan tänka sig att stanna ytterligare ett år, ÅM kontaktar honom.
AW har förslag på ett namn och kommer att ta kontakt.

m) SGA Enkel Bilsport.

Vakant. Alla skall fundera på lämplig SGA.

n) Reseräkning.

SJ åtar sig uppdraget att uppdatera NNBF's reseräkning.

o) "Bilsportgala", AW.

Tråkigt att det bara är rally som genomför en prisutdelning. Efterfrågan finns att göra något tillsammans.
ES får uppdraget att höra med de andra distriktsordförandena hur de gör.

Försöka satsa på en heldag, eventuellt i november. En arbetsgrupp bestående av AW, AsW och AE tillsattes och ska kolla lite till nästa möte.

p) Nyhetsbrev nr 40.

Ska ut nu i mars. ES mailar ut till alla att inkomma med material. SJ kollar om Idrott Online kan vidarebefordra till alla medlemmar.

q) Föreningsfaddrar.

Överflödig funktion?

BESLUT: Funktionen Föreningsfaddrar tas bort. Dock kan vi åka ut och besöka klubbarna ändå.

r) Mötesplanering 2019.

Försöka besluta om en bestämd mötesdag i månaden på kommande möte.

s) Övriga ärenden/frågor.

ES pratat med Eva Eriksson om att få bli administratör på Facebooksidan då Eva står som ägare till sidan. Måste kollas upp om det går att flytta sidan så den inte är personbunden. ES kollar på detta.

ID-kort. ES pratar med Urban Jonsson

Rally och RC/BA ska lämna in förslag på arbetsbeskrivning. AsW pratar med Ann-Mari (RC/BA).

Valberedning – DF har pratat med alla hälsingeklubbbar om att inkomma med namnförslag till valberedningen då det saknas representant från Hälsingland.

Listan över domare och tekniker - Alla SGA ska få uppdraget att kolla över och uppdatera sina respektive domare och tekniker.

§ 8. Miljö

Miljörådgivare saknas då Eva tackat nej. Jeanette Asplund, tidigare miljörådgivare har erbjudit sig att sköta den administrativa biten tills ny rådgivare är utsedd.

§ 9. Framkommande

Årsmöte SBF.

Punkten framkommande kommer från nästa protokoll att tas bort.

§ 10. Nästa möte

Nästa styrelsemöte kommer att förläggas på Arlanda i samband med SBF:s förbundsmöteshelg. Styrelsemötet förläggs till lördag förmiddag 6/4.

I samband med nästa möte kommer framkommande styrelsemöten att planeras in.

§ 11. Mötets avslutande

Ordföranden tackar för dagens möte och förklarar detsamma avslutat klockan 14.50.

Ordförande

Sekreterare

Elinore Selldén

Åsa Malkusson